
Kako poteka denacionalizacija?
Do prvih aprilskih dni je na naslov

naše občine prispelo 1386 vlog za denaci-
onalizacijo. Daleč največ — kar 62 odsto-
tov ali 860, se jih nanaša na kmetijska
zemljišča in gospodarstva ter gozdove,
vlog za vračilo stavbnih zemljišč je 330,
za stanovanja in poslovne prostore 157,
komaj 2,8 odstotka pa jih zadeva vrača-
nje podjetij. 170 vlog je občina zaradi
nepristojnosti odstopila v reševanje dru-
gim organom, njej pa jih je ostalo skoraj
1300. Razmeroma veliko je nepopolnih
vlog, saj so jih našteli 856. Sicer pa so
doslej izdali že 132 odločb o vrnitvi pre-
moženja, pri čemer je bilo vrnjenih v na-
ravi 85 ha zemljišč in 291 ha gozdov ter
14 stanovanj odnosno poslovnih pro-
storov.

Za izdajo pa je pripravljenih še 38

odločb. Čeprav je veliko zahtevkov za
vrnitev v naravi, pa skoraj vse vloge
opredeljujejo tudi odškodninske zahtev-
ke. Reševanje le-teh pa se utegne kar
precej zavleči. Slovenski odškodninski
sklad je bil ustanovljen februarja letos,
delovati pa pričel šele, ko bo registriran
kot delniška družba ter ko bodo zagotov-
ljene kadrovske in druge možnosti. To
pa pomeni, da naj bi z delom pričel ko-
nec meseca aprila. Zakon o njegovi usta-
novitvi pa tudi predvideva, da sklad prič-
ne z izvrševanjem odločb najkasneje v 18
mesecih po uveljavitvi zakona o lastnin-
skem preoblikovanju, oziroma od 5. ju-
nija 1994. To pa nedvomno pomeni, da
bo trajalo reševanje denacionalizcijskih
zahtev počasneje kot je bilo sprva priča-
kovano.


